
HITER VZPON 
Pred dnevi je bila s e j a Občimske-

ga l j u d s k e g a odbora v Š m a r j u , ki }i 
je p r i sos tvo la l j udska pos l anka Mica 
S lande r , M a r i n k o v a . 

Na z a s e d a n j u so spre je l i odloke 
k i n epos r edno p o s e g a j o v gospoda r -
sJ<o ž iv l j en j e občine, ki se vsekakor 
n a g l o krepi . Te s p r e m e m b e nareku-
je jo tudi , da bo 'potrebno spremeni t i 
občinski s t a tu t , ki ga je d ružbeni 
r a z v o j občine, k o ta p revzema ved-
no več p r i s to jnos t i , že p re rase l . Po-
sebno t eme l j i t o so p re t resa l i pro-
b leme tu r i zma in gos t i n s tva , ki je 
na S m a r s k e m p o m e m b n a pamoga 
de j avnos t i . Go tovo je za r a z v o j tu-
rizima še obilo pogojev, , ki }ih dosle j 
še niso iizkoristili. Spre je l i s o tudi 
odloke o dok ladah . V sklad za šol-
s t v o s e bodo s tekal i dohodki, in si-
cer 100 o d s t o t n o iz dopo ln i lnega 
p r o r a č u n s k e g a pr i spevka od oseibne-
ga dohodka ter 20 ods to tkov od ob-
činskih doklad . Razen tega ipa pri-
p a d a š e 120 mi l i jonov iz rednih pro-
računakih s r e d s t e v . Spre je l i so tudi 
načela za do ločan j e s r eds t ev posa-
mezn im šo l am, ki s o jih razporedi l i 
g lede na š tevi lo otrok v pe t ka te -
gor i j . Delež na p o s a m e z n e g a učenca 
pa s e bo gibal v razpomu od 2000 
do 7000 din, t ako da ne bo p reve-
like raz l ike g lede v z d r ž e v a n j a šol. 
Ce bi vse šole dobivale enake de-
leže, bi se lahko pripet i lo, da bi šola 
z m a l i m š tev i lom o t r o k -ne m o g l a 
dobiti dovol j s r eds tev za n u j n o 
v z d r ž e v a n j e in de lovan je . 

Potrdidi so tudi odlok o uvedbi 
k r a j e v n e g a s a m o p r i s p e v k a za po-
p rav i lo občinskih cest na območju 
k r a j e v n e g a odibora Mes t in j e , kot so 
to p red laga l i volivci na s v o j e m zbo-
ru, ki obvezu je vse občane od 18 do 
60 let na tem področ ju . Pris,pevek 
znaša za kmete 5 ods to tkov od 
davčne osnove dohodnine , za delav-
ce im us lužbence 3 o d s t o t k e osebnih 
dohodkov, za upoko jence 2 ods to t -

ka od pokoj^nine, za os ta le pa 2000 
din. Pr i spevek pa se lahko o p r a v : 
tudi z delom ali prevozi . Tako so 
Mes t i n j čan i od ločno pristopiili k de-
lu, iki z a e n k r a t še n a j h i t r e j e vodi k 
uspehu. Tudi d rug i k r a j e v n i odbori 
bi s e po tem pr imeru lahko zgledo-
vali, s a j so ces te po t rebne poprav i l a 
p.ovsod in za r a z v o j g o s p o d a r s t v a 
posebno še kme t i j s tva , na S m a r -

skem n u j n o pot rebne . 
Med odloki, ki so s a m o izraz pri-

z a d e v a n j a in u t r j e v a n j a obč inskega 
g o s p o d a r s t v a , tje še pomemben od-
lok o us tanov i tv i obč inskega sklada 
za k o m u n a l n o dejavnois-t. Sklenili so 
tudi , da bodo k r a j e v n i m odborom 
odpnli r a čunske knj iž ice , kamor bo-
do odva j a l i s r e d s t v a za f inansirainje 
k ra j evn ih popravi l . s 

Tudi v Šmihelu mladina poje 
Odmaknjeno leži naselje Smihel 

na pobočju Golt. Vendar zato kul-
turno prosvetno življenje ne spi. Je 
prav živahno'. 

Pionirji odjeda »Vladimir Lev-
stik« imajo razen drugih dejavnosti 
tudi pionirski pevski zbor, ki dva-
krat tedensko pridno vadi. Po šte-
vilu fe sicer majhen, ker je pač tudi 
kraj majhen; a kljub temu lepo in 
ubrano zapojo. Nekateri pionirji pri-
hajajo često po dvakrat dnevno po 
pol do tričetrt ure daleč v šolo — 
dopoldne k pouku, popoldne k pev-
skim vajam. Pripravljajo se za sa-
mostojen koncert ob zaključku šol-
skega leta. Zbor, vodi tovariš Anton 
Acman. Iz teh ali onih vzrokov ob-
čina ni izvedla mladinskega pevske-
ga tekmovanja, zato se tudi noben 
zbor iz mozirske občine ni udeležil 
okrajne pevske revije. 

Vabimo pa ljubitelje mladinskega 
petja, da pridejo v Smihel 21. maja. 
ko se bodo med seboj pomerili mla-
dinski pevski zbori naše občine. Mla-
di občani bodo takrat proslavljali 
dan mladosti, peli in rajali. Ob so-
delovanju pionirskega pevskega zbo-
ra in organizacije ZB, bo dopoldne 
pri kmetu Jugu ob poti na Mozirsko 
kočo, odkritje spomenika padlim bor-
cem NOB. Popoldansko slavje bo 

v Smihelu. V Smihel je speljana no-
va cesta, zato je kraj dostopen tudi 
tistim, ki lj'Ubijo izlete z motornimi 
voziti, planinci pa bodo lahko na 
sprehodu po zaselku obrusili pete in 
uživali lepote Zg. Savinjske doline. 

IN KAJ DELAJO DRUGE 
ORGANIZACIJE? 

Socialistična zveza se trudi, da bi 
iz Mozirja napeljali telefon, za ka-
terega bo velik delež prispevala No-
tranja uprava OLO In PTT, delež 
pa bodo dali tudi domačini. Tako 
so kopali jame za drogove mladinci 
s prostovoljnim delom, kmetje pa so 
darovali drogove. Otvoritev telefo-
na bo povezana z večjo proslavo v 
počastitev 20. letnice ljudske revo-
lucije. 

Dramska sekcija Prosvetnega dru-
štva vadi igro »Dekle iz Trente« in 
bo konec junija z njo nastopila. Tu-
di pevska sekcija društva se pri-
pravlja in pridno vadi. 

Lani je prosvetno društvo naba-
vilo televizor. Sicer še ni ,v celoti 
plačan, ker si je društvo zanj denar 
izposodilo, a upamo, da bomo tudi 
to polagoma poravnali. Le žal, da 
še televizijske oddaje niso vedno 
kvalitetne in vsaj kmečkih ljudi ne 
pri>vlačijo. S. 

Podčetrtek 
iz letala 

Večkra t s l iš imo, da ima š m a r s k a 
p o k r a j i n a dobre p o g o j e za tu r i zem 
Vse p rema lo pa i zkor i ščamo pr i rod-
na b o g a s t v a , da bi n a S m a r s k e m de-
j a n s k o razvil i tur izem, ki bi ubiral 
pot v k o r a k u s sodobnimi oblikami 
p r o p a g a n d e . M o r d a s m o p rema lo 
pod je tn i? 

Tudi »a tomske toplice« s a m o živo-
t a r i j o kot nedonošenček , čeprav je 
za toplo vodo bilo veliko z a n i m a n j a 
Res je, da so n a zelo mepr imernem 
k r a j u . Kl jub t e m u pa še vsak dan 
lahko v id imo v z t r a j n e posamezn ike 
ki si t a m n a m a k a j o n o g e in v ple-
t enkah o d n a š a j o vodo. S k o r a j (za-
puščen pa je tudi g r a d n a d Pod-
če t r tkom, ki s to j i na zelo lepem 
mes tu , odkoder je čudov i t pog led 
daleč po Obso te l ju . Podče t r t ek na 
tem posnetiku ni s l ikan iz le ta la . Z 
grajstke t e r a s e leži pred očmi, kot 
bi ga položi l na d lan ; hiš ice so vi-
deti kot igračke. Skoda , da ni več-
j e g a z a n i m a n j a za pokra j ino , ki je 
s tur is t ičnimi (zanimivostmi in tudi 
zgodov insk imi posebnos tmi p r a v 
b o g a t a . s 

Drobne iz Konjic 
z rekonstrukcijo vodovoda v 

Slov. Konjicah so pričeli že lani 
in dela dokaj hitro napredujejo. 
Razen glavne vodovodne napelja-
ve od izvira do rezervoarja v 
Škalcah so uredili tudi nekatere 
manjše napeljave. V kratkem bo-
do pričeli z deli tudi pri urejanju 
vodovodne napeljave ob Celjski 
cesti. Ko bodo tudi s temi deli 
končali, bo na tem območju prob-
lem preskrbe z dobro pitno vodo 
za dalj časa rešen. 

Priprave za teden mladosti 
Občinski komite Ljudske mla-

dine mozirske občine je že sesta-
vil okvirni program za letošnje 
praznovanje tedna mladosti. Po 
vseh večjih krajih v občini bodo 
aktivi Ljudske mladine priredili 
samostojne proslave s kulturnimi 
programi in športnimi tekmovanji. 

Osrednja proslava tedna mla-
dosti bo 28. maja v Šmihelu nad 
Mozirjem. Proslava bo v okviru 
programa prireditev v počastitev 
20. obletnice vstaje jugoslovan-
skih narodov. Prireditev bo pove-
zana s partizanskim pohodom dne 
27. maja izpred spomenika pad-
lim borcem iz Rečice ob Savinji 
na MEDVED JAK — Mozirske pla-
nine, kjer bodo borci, ki so se bo-
rili med NOV na tem območju 
obudili spomine iz NOV. Isti ve-
čer bo pri Mozirski koči kulturni 

program, ki ga bodo pripravili 
udeleženci pohoda. Naslednji dan 
bodo udeleženci nadaljevali po-
hod iz Mozirskih planin v Smihel 
nad Mozirjem. Pohod bo združen 
z odkritjem spomenika padlim 
borcem pri kmetu PLANINSKU 
pod Mozirsko kočo. Spomenik bo 
odkrila osnovna organizacija ZB 
NOV Smihel nad Mozirjem. V 
Šmihelu nad Mozirjem bo za pri-
padnike predvojaške vzgoje orien-
tacijski patrolni pohod po znanih 
partizanskih poteh. Na programu 
so tudi razna športna tekmovanja. 
Popoldne bodo priredili program. 
Računajo, da bo v pohodu sode-
lovalo precej mladine iz vseh kra-
jev mozirske občine, na zaključno 
prireditev v Šmihelu nad Mozir-
jem pa pričakujejo mladino tudi 
iz drugih krajev. 

Še enkrat Vrunčeva ulica 
Tovžariš uiredlnnk! 
Pred kratikim smio torallci »Celj-

skeiga tednika« lahko prebrali se-
stavek, ki je grajaa neredno vzdr-
ževanje ceste. Mensili smo, da se 
bo vsaj po tem našel kdo, ki bi 
zadevo spravil z mrtve toSke. 
Upanje nam je podkrepil tudi pri-
četek urejevalnih del ob za^č^u 
Vrunčeve ulice pri Zadružni hra-
nilnici Tam so namreč začeli na-
važaiti giramoiz in vsi smo že ver-
jeli: »No, članek je pa pomagal!« 

Toda ositalo je le pri začetku 
ulice. Preživeli smo prazaiike in 
zaman prič£to>vali delavce, ki bi 
nadaljevali začeto delo. T a ^ ka-
že, da so merodajnd organi znova 
pozabili 'na neštete prošnje in raz-
prave volivcev s tega območja, ki 
prosijo, da se to vprašanje uredi. 
Kaj menite vi ob tem? 

Vaše vprašanjie simo posre-
dovali Občinskenrm Ijajidskemu 
odlboru Celje, od koder so nam 
poslali naslednji odgovor: 

Kot že večkrat, je bilo na zad-
njem zboru volivcev sproženo 
vprašanje ureditve Vrunčeve uli-
ce. Volivcem so razložili, da te 
ulice ni moč dokončno urediti, ker 
za ta predel še ni izdelan uredit-
veni načrt. Predvsem pa je pred-
hodno potrebno preložiti še Ko-
privnico in urediti kanalizacijo. 

Do kam sega pravica 
TOVARIŠ UREDNIK! 

Pred kratkim se je v Trnovljah 
prti Celju pripetil dokafj neroden 
primer. Iz hiše 223 se je izselila 
stranka, takoj nato pa se je 
v iste prostore nasilno vselUa dru_ 
ga stranka. Taka nasilna vseliitev 
je graje vredna in tudii ni dopust-
na. Pristojni organi bi vsekakor 
zadevo hatro uredili, če bi last-
nica hiše zadevo prijavila Tu pa 
se začne vprašanje, ki ga zastav-
ljam. 

Lastnica hiše je namreč v od-
sotnosti. moža kratlkomalo s selkiro 
razsekala vrata sitanovanja in imi-
čDa naprave za zapiranje. V »ak-
cijo« je potegnila tudi sina, šolarja, 
kar je z vzgojnega stališča še bolj 
vredno obsodbe. 

Nihče ne more zagovarjati na-
silnih vselitev, to nam je vseka-
kor jasno, saj bi brez reda v tem 
smislu bilo hude in tudi prave 
krvL Vprašanje pa je, če sme la-
stnik hiše na ta način sam uresni-
čevatii svojo pravico? Saj potem 
znova lahko govorimo le o anar-
hiji. Razen tega je tu še vipraša-
nje, ali lahko last^iik po mili volji 
uničuje stanovanja v lastni hiši? 

- O. I. Tmovlje 

Po našem mnenju so obodi rav-
nali nepravilno in kaznivo. Praksa 
je tudi v Celju v neštetih prime-
rih pokazala, kako škodljivi so 
pojavi nasilne vselitve v izpraz-
njena stanovanja, O tem skoraj 
ni kaj več razpravljati. Hkrati pa 
menimo, da je bilo ravnanje so-
lastnice hiše številka 223 v Tmov-
Ijah pri Celju enako kaznivo de-
janje. pravno verjetno še hujše 
kaznivo dejanje. Naša družba si 
je v svoji razvojni poti ustvarila 
oblastvene, upravne, izvršilne in 
razne druge organe, iki omogočajo 
iKxrmaflno javno življenje in ust-
rezino reševanje posameznih pro-
blemov in tuidi nasprotij. V tem 
razvitem mehanizmu je vsako 
uveljavljanje svoje resnične ali 
morda včasih tuda namišljene pra-
vice s fizičiDo sulo kaznivo. 

Volivci naj upoštevajo še to, da jc 
prav sedaj v teku natečaj za iz-
gradnjo kulturnega centra, ki bo 
šele prinesel dokončno urbani-
stično ureditev enega dela te ce-
ste. Zato nikakor ne pride tre-
nutno v poštev dokončno urejanje 
in celo asfaltiranje te ulice, če-
prav drži, da je prometna in tudi 
nevarna. 

Prav zaradi tega smo volivcem 
povedali, da bo letos občinski ljud-
ski odbor opravil na tej cesti le 
nujna razširjevalna dela, tako da 
bo možen normalni promet in 
večja varnost na tej cesti. 

Prosimo, da volivci s tega ob-
močja razumejo dejansko stanje 
in da ne postavljajo takšnih za-
htev, ki so trenutno neizvedljive. 
Sklep pa, ki je bil sprejet na zbo 
ru volivcev, bo oddelek za grad-
bene, komunalne in stanovanjske 
zadeve v letošnjem letu vsekakor 
izvršil. 

Do sedaj začeta dela so bila v 
zvezi z ureditvijo mostu čez Ko-
privnico na Mariborski cesti. To 
je torej nadaljevanje dela še iz 
lanskega leta. Samo urejanje 
Vrunčeve ulice pa se dejansko še 
ni pričelo. 

Hkra t i s tem o d g o v o r o m pa smo 
prejel i tudi po jasn i lo o g r a d n j i no-
ve šo le na Dečkovi cesti . 

Gradnja šole za področje 
Dolgo polje 

Na zadn j ih zborih volivcev so 
l judski odborniki sl išali m n e n j a vo-
livcev .glede lokaci je že dolgo priča-
kovane osemletke za p o d r o č j e Dol-
g e g a pol ja , O s t r o ž n e g a in B a b n e g a . 
Volivci D o l g e g a po-lja so e n o d u š n o 
zah teva l i lokaci jo s r ed i s t a n o v a n j -
ske soseske, v bližini g a s i l s k e g a do-
ma, ostal i predeli pa so se bo l j za-
vzemal i 'za g r a d n j o šo le pri Ing ra -
dovem nase l ju . 

Za rad i nasp ro tn ih m n e n j so VSP 
do sedaj" o tem živo raz ipravl ja l i . 
s šolniki , u rban i s t i čn imi in g r ad -
benimi s t rokovn jak i . V p r a š a n j e je 
bilo še posebno z a m o t a n o za rad i iz-
r edno n e u g o d n e lokaci je šole na 
Hud in j i , k a j t i go tovo je, da nos imo 
vsi skupno odgovornos t , da bo no-
va šola po svoj i legi k a r n a j b o l j 
o d g o v a r j a l a s e d a n j i m in bodočim 
po t rebam. 

Končni p r ed log , o k a t e r e m bo 
sklepal Občinski l judski odbor na 
svoj i p r ihodn j i seji , določa lokaci jo 
severno od križišča Ipavčeve in Deč-
kove ceste, na zače tku »pol igona«. 
Lokac i ja pri gas i l skem domu je p o 
enotn ih ugo tov i t vah sveta za šol-
s tvo in u -ban is t i čn ih s t r o k o v n j a k o v 
nesp re j eml j iva p redvsem, ker je re-
ze rva t za to p r e m a j h e n . 

Zarad i i skan j a lokaci je pa se iz-
de lava nač r tov ni v ničemer za-
vlekla, ker je občinski l judski od-
bor v dogovoru s p r o j e k t a n t o m inž. 
arh . 'Navinškom, da se p r i te j g rad -
nji uporabi eden izmed dveh kom-
ple tnih načr tov , to je osemletke v 
Ve len ju , ali osemletke v L jub l j an i . 

Ce se ne b o d o na Občinskem l jud-
skem odboru p o n o v n o pojavi la na-, 
s p r o t n a m n e n j a , b o m o g r a d n j o šole 
lahko začeli v mesecu ju l i ju . 

Občinski l judski odbor 
Ce l je 

Požar v Brodeh 
P r e j š n j i teden je izbruhni l požar 

na kme t i j skem obra tu KZ >Savin j -
ska do l inac — Brode , ki je povzro-
čil škodo na g o s p o d a r s k e m poslop-
ju in suši lnici z a hme l j za 1,600.000 
d ina r j ev . 

P o ž a r je zanet i l s edemle tn i otrok 
ki se je v bl ižini ig ra l z vž iga l i cami . 

Po pot i XIV. d iv iz i je 

v okviru proslav 20-'l«t3niice 
vstaje silovieinsfcesa .IjnJdistva, iso 
celjsfci študentje 13. in 14. maja 
odšii od Paike po znani pati XIV. 
divizije na Paski Kozjak, z na-
menom, da počaistijo spomin na 
težke borbe te divizije po Šta-
jerski. 

Ko so prispeli na vrh, so se naj-
prej usJbaviili ob spomenaiku padliJi 
borcev, kjer je spregovoril tov. 
Oto Kozlič o težkih bojih borcev 
XIV. 'divizije v mesecu februarju 
1944jleta. Celjski študentje so po-
ložilM venec na spomenik, nato pa 
so odšla še na pokopališče, kjer 

so okrasili s planinskim cvetjem 
grob neznanih padlih partiizanov 
in se s tem skromno odidodžili 
vsem žrtvam, ki so padle v srdi-
tih težkafh borbah z Nemci. 

Skrb za strokovno izobrazbo borcev 
Pred dnevi je bi la v M o z i r j u s e j a 

Obč inskega odbora Zveze borcev 
N O V moz i r ske občine ka te re so se 
udeležil i tudi p redsednik i osnovnih 
• r g a n i z a c i j ZB NOV. R a z p r a v l j a l i 
so o i z o b r a ž e v a n j u iin o pr idobiva-
n j u pot rebnih s t rokovn ih kva l i f ikac i j 
za borce NOV, ki so zapos len i v 
razn ih pod je t j i h in u s t a n o v a h . Ugo-
tovili so, da je na območju moz i r ske 
občine okoli 400 borcev NOV, ki si 
žel i jo pr idobi t i po t r ebno kva l i f ika -
ci jo ali pa se še izpopolni t i . Na seji 
so skleni l i , da bodo po vseh večj ih 

pod j e t j i h v občini osnoval i akt ive 
borcev. Ti bodo vodili vse delo z 
z b i r a n j e m p r i j a v kand ida tov , skrbel i 
pa bodo tudi za o r g a n i z a c i j o in obi-
s k o v a n j e posebn ih teča jev , na ka-
terih si bodo k a n d i d a t i pridobil i po-
t rebno z n a n j e . 

•Na seji so tudi skleni l i , da bo ob-
činski odbor ZB N O V v k r a tkem 
sklical s e s t anek z vsemi p reds t av -
niki pod je t i j v občini, na k a t e r e m 
se bodo pogovor i l i , kako bi to akci-
jo n a j b o l j e in -na juspešne je izvedli . 

V Bočni TV klub 
Na pobudo k r a j e v n e o r g a n i z a c i j e 

Socia l i s t ične zveze delovnih l judi in 
s o d e l o v a n j a d rug ih poli t ičnih o rga -
nizac i j in d ruš t ev so pred dnevi v 
Bočni odprl i novoure jen i te levizi jski 
k lub . Pri uredi tv i k luba in nabav i 
t e lev iz i j skega sp re j emnika je poka-
za l a posebno zanirmanje t a m k a j š n j a 
kmet i j ska z a d r u g a , ki je zago tov i la 
pot-^ebna f i nančna s r eds tva . Klub so 
uredil i v pros tor ih z a d r u ž n e g a do-
ma . G l e d a n j e te lev iz i j skega p rog ra -
ma je za prebivalce t a m k a j š n j e g a 
k r a j a posebno dožive t je . To p o t r j u j e 
tudi š tevi lni obisk, t ako da je pro-
s tor za g leda lce večkra t p re tesen . 

BORCEM KAR JIM PRIPADA 
»Seveda, 20-letnica vstaje je 

organizacije Zveze borcev še 
posebno razgibala. Kaj dela-
mo? Tega je pa res precej. Tre-
nutno rešujemo vprašanje pri-
znavalnin, dvojnega štetja let,« 
je prijazno pričel Franc Kav-
zer, sekretar občinskega odbora 
ZB na Smarskem. »Verjemite, 
da moramo biti pri tem prav 
dosledni in previdni. Včasih na-
letimo na ljudi, ki prav neopra-
vičeno zahtevajo pravice, ki 
jim ne pripadajo. Nasprotno 
pa imamo še ljudi, ki niso čla-
ni ZB, čeprav imajo zato po-
goje. Borci naj dobe, kar jim 
pripada, je naše načelo in za to 
bomo poskrbeli. Trenutno šte-
jejo organizacije ZB na Smar-
skem okrog 1200 članov v 12 
osnovnih organizacijah. Zelo 
smo skrbeli za otroke padlih 
borcev: trenutno oskrbujemo 
še 67 takih otrok, ki so v šo-
lah. preko osemdesetim pa je 
ZB poskrbela zaposlitev in po-
klic. Letos želimo, da bi še 

tisti borci, ki doslej še niso 
uspeli doseči potrebne kvalifi-
kacije za delovna mesta, ki jih 
zasedajo, to kvalifikacijo pri-
dobili. To bomo skušali doseči 
preko delavske univerze, teča-
jev, šol. Organizacija ZB naj 
bo letos sploh vzpodbudnih raz-
ličnih akcij v občini. Urediti 
moramo spomenike in grobišča; 
na Smarskem bi morali izvr-
šiti še 31 prekopov padlih bor-
cev. 

Otroci morajo zvedeti vse o 
narodnoosvobodilnem boju! Me-
nim, da je naša poglavitna 
dolžnost, da pravilno osvetlimo 
otrokom vstajo in partizanstvo, 
saj mnogi, posebno mlajši, ni-
majo jasnih pojmov o tistih 
težkih dneh. Srečo imamo, da 
je med nami narodni heroj, na-
mestnik komandanta XIV. divi-
zije. Tone Vidmar-Luka, ki se 
je rad odzval in živo pripove-
duje šolski mladini o pohodu 
divizije in partizanstvu sploh. 
Letos nameravamo prirediti več 

pohodov in obiskov v partizan-
ske kraje. Jaz? Seveda, bil sem 
partizan, sicer še takrat zelo 
mlad na Pohorju, toda to ... 
Pustiva! Veste, še eno nalogo 
imamo, ki je zelo pomembna. 
Urediti moramo kroniko, da bo-
mo ob zaključku leta imeli 
zbran ves zgodovinski material 
iz obdobja NOB na Smarskem. 
To pa je potrebno vestno in » 
občutkom odgovornosti opra-
viti. 

Nekdanji borci bodo letovali 
v Rovinju. Akcija za zbiranje 
sredstev je zadovoljivo uspela, 
ker so podjetja razumela po-
men. Prav lepo se je odzvala 
steklarna v Rog. Slatini, Zdra-
vilišče, »Bohor« iz Šentjurja in 
drugi. Kako bomo proslavljali 
naš praznik? 4. julija bo osred-
nja proslava na Smarskem. 
Poglavitno pa je, kot sem že 
omenil, da letos osvežimo spo-
min na dogodke med vojno. 

V konjiški občini se je v zad-
^ e m času zelo razmahnila izobra-
ževalna dejavnost, ki jo usmerja-
jo predvsem tako, da bi se člani 
samoupravnih organov čimbolj 
spoznali z ekonomskimi in druž-
benimi problemi splošnega razvo-
ja naše družbe in še posebej s 
problemi razvoja lastnega podjet-
ja. V »Kostroju« in »Konusu« so 
priredili že več koristnih in zani-
mivih predavanj, a tudi v vitanj-
ski tovarni in trgovski delavci v 
Konjicah ne zaostajajo. Vse teča-
je so podjetja pripravila skupaj 
z občinsko delavsko univerzo. 


